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Inkomna Skrivelser 

Utred möjligheterna med Passus för att utöka avhopparverksamheterna  

 

De senaste åren har vår stadsdel varit bland de områden som drabbats hårdast av det ökade 
vapenvåldet. Inte bara i svensk riks media utan även i global media har vi haft stor omvärldsbevakning 
kring problematiken. 

I den omtalade boken ”Tills alla dör” finns ett flertal exempel på personer som velat hoppa av den 
kriminella livsstilen och sökt sig till avhopparverksamheten Passus som drivs av Fryshuset. De har 
efter att de sökt sig till Passus fått Nej från Rinkeby-Kistas förvaltning. Samtliga exempel som tas upp 
i boken är idag inte i livet längre, utan har själva blivit offer för vapenvåldet bara några dagar efter att 
de fått nej till att ingå önskad avhopparverksamhet. 

Efter att Vänsterpartiet varit på verksamhetsbesök hos Passus har vi följande frågor: 

Varför har inte Rinkeby-Kista samarbete med Passus avhopparverksamhet? 

Hur garanterar förvaltningen att personersom blir nekade att ingå den avhopparverksamheten de 
önskar, får de skydd och stöd de behöver? 

Har förvaltningen gjort en jämförande studie med SIG och Passus? 

Har förvaltningen varit på studiebesök hos Passus? 

I det kritiska läge vi idag befinner oss i, är det inte bättre att ha fler avhopparverksamheter än färre?  

 

 


